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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi okozhatja az állami vagyon nagyságáról 
nyilvánosságra hozott adatok közötti különbséget?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

2020.február 8-án a Magyar Nemzetben az alábbi szöveget olvashattuk: „Megközelíti  a 18 ezer
milliárdot a magyar állam vagyona, ami azt jelenti,  hogy 2010-hez képest 52 százalékkal,  azaz
mintegy hatezer milliárd forinttal nőtt a nyilvántartási érték – közölte a nemzeti vagyon kezeléséért
felelős tárca nélküli miniszter. Bártfai-Mager Andrea elmondta: a magyar állam jó gazda módjára
kezeli a közvagyont, amely az elmúlt évek során folyamatosan gyarapodott.”

Korábban (2016. december 20-án) dr. Fónagy János államtitkár a K/13170 számú OGY kérdésre
adott válaszában azt olvashattuk: „A magyar állam vagyona a 2015. december 31-i nyilvántartás
szerint 18.194 milliárdforint.”

Ezt megelőzően (2009. február 23-án) az Index honlapján az alábbi szöveget olvashattuk: „Egyéves
munkával  február  végére  elkészült  a  magyar  állam  vagyonkatasztere  –  mondta,  a  nemzeti
vagyonkezelő vezérigazgatója egy hétfői sajtóbeszélgetésen. Bár a teljes vagyonkatasztert csak egy
parlamenti  bizottsági  ülésen  hozzák  nyilvánosságra,  azt  elmondta:  az  összeállítás  szerint  "a
koronától a kátyúkig" összesen 42 ezer milliárd forintnyi állami vagyon van.”

A három  felelős  állami  vezetőtől  származó  információ  az  állami  vagyonértékre  vonatkozólag
jelentős különbségek vannak. .

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Asszonyt, hogy:

- Mivel magyarázható a kommunikált adatok közötti különbségek?



-  Milyen módszerrel  határozták meg a 2009-ben 2016-ban és a 2020-ban közölt  állami vagyon
nagyságát?

- Mivel magyarázható az, hogy 2015-höz képest 2019-re csökkent az állami vagyon értéke?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2020. március 6.

Korózs Lajos

(MSZP)
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